



# 上海海隆石油钻具有限公司

## SHANGHAI HILONG DRILL PIPE CO., LTD.

上海海隆石油钻具有限公司成立于 2006 年，位于上海市宝山工业园区罗东路 1825 号，是一家专业从事石油钻具研发、制造、销售的现代化制造企业。公司拥有 1 条管体生产线，3 条钻杆生产线和 1 条钻铤生产线，钻杆年生产能力 6 万吨，目前拥有员工 360 名。上海海隆石油钻具有限公司已经发展成为国内产销量最大的石油钻具企业，在产品技术创新、品牌上已经成为国内钻具行业的领导者，上海海隆石油钻具产品出口量和出口比例逐年增加，目前国际市场销售量已经占据主导地位。

Enterprise Brief: Shanghai Hilong Drill Pipe Co., Ltd was founded in 2006, which is located in No.1825 Luodong Rd., Baoshan Industrial Zone, Shanghai City. It is a professional modern manufacturing enterprise engaged in development, manufacturing and sale petroleum drill pipe. The company has 1 drill pipe body production line, 3 drill pipe assembling line and 1 drill collar production line with annual production capacity of 60 thousand tons, and currently has 360 employees. Shanghai Hilong Drill Pipe Co., Ltd has become the largest domestic production and sales enterprise of drill pipe, and which is the domestic drill pipe industry leader in product innovation, brand. Hilong products export volume and export ratio are increased year by year, now Hilong products have occupied dominant position in the international market sales.

公司经营业绩 Operating Performance: (单位 Unite: 千元 Thousand Yuan)

年份 Year	主营业收入 Main Business Income	产品销售产值 Sales Product Value	利润总额 Total Profit	利税总额 Total Tax and Profit
2012	736347	724770	124240	31060
2013	769527	774474	138833	20825
2014	956598	635018	177916	26621

公司建立了完善的质量管理体系运行机制，凭借持续不断的 product 技术创新、卓越的品质、全面服务于用户并不断创造用户价值的营销理念赢得了市场和用户。从 2012 起连续 3 年获得高新技术企业，2012 年获评中国质量诚信企业，自 2007 年以来累计出口钻杆超过 9 万吨（30 万支以上），未出现出口产品严重质量问题，未出现出口产品因质量问题退货。

The company has established a perfect quality management system operation mechanism, and has won the markets and costumers with the marketing concept of continuous product technology innovation, excellent quality, comprehensive service and continuously create user value. Honor: Shanghai high-tech enterprise for three years, Quality Credit enterprise in China in 2012, Shanghai famous brand product in 2012. The cumulative export of drill pipe is over 90 thousand tons (300 thousand or more) since 2007; there is no returned product due to quality problems and no serious quality problem of export products.

公司主要产品包括钻杆、加重钻杆和钻铤三个钻具品种上千种不同类型、规格、钢级的产品。2012 年以来研究开发的石油钻具产品包括抗硫化氢系列产品、特殊扣系列产品、超高强度产品、特殊结构性型式产品上百个，取得的发明和实用新型专利百余项，取得海隆专有产品注册商标 10 余种。

The main products of the company include drill pipe, HWDP and drill collar with thousands of different types, specifications and grade. Since 2012, about 100 products includes our service series, special threading series, ultra high strength products, special structural types are researched and developed and over 100 of invention and utility model patent, and more than 10 kinds of trademark registration are possessed by Hilong.

**企业未来发展规划:** 在未来五年里成为最具竞争力的石油天然气行业钻具供应商和钻具技术服务商。  
Planning for the future development of enterprises: becoming the most competitive drill pipe supplier and technology provider of oil and natural gas industry in the next five years.

联系人: 叶日华, 电话 13795431305 邮箱: yerihua@hilonggroup.com  
Contact information: Linkman: Ye Rihua Tel: 13795431305 E-mail: yerihua@hilonggroup.com